
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 25. august 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1487
Mener ministeren, at der er tilstrækkelige redskaber for politi og kommune til at kunne
sætte ind over for den tilsyneladende stigende forekomst af stoffer i nattelivet, jf. svar på
spørgsmål nr. S. 1737?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Eva Kjer Hansen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Eva.Kjer.Hansen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand
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Offentligt


